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Närvarande: Magnus J, Johan S, Bert C, Bengt E, Johannes H, Amanda J, Camilla R, 
Raymond E, Sonja J, Bosse J Sigbritt O. 
 
 
1. Ordföranden öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  

 
2. Raymond och Bert valdes till justeringsmän. 

 
3. Den utlovade inbjudan till allmänt informationsmöte angående Risö-projektet har ännu 

inte gått ut. Från Risö-styrelsens sida understryker man att det inte är endast Sion på 
Fotö som är ansvariga – huvudmannaskapet ligger hos flera församlingar tillsammans 
och någon gemensam företrädare har ännu inte utsetts. Vi stöter på så att 
informationsmötet blir av.  
 

4. Utvärdering av den digitala utmärkningen av gångstråk på Tån har inte kunnat göras. 
Skyltning saknas och vi undersöker varför. Frågan bordläggs till nästa möte.  
 

5. Ett informationsblad till nyinflyttade på Fotö är framtaget och delades ut. Alla närvarande 
ombads att korrekturläsa och i god tid före nästa möte lämna förslag till ändringar till 
Johan. Var och en i örådet håller sedan koll på närområdet, hälsar nyinflyttade välkomna 
och överlämnar informationen. Samtidigt bjuder man in till samhällsföreningens årsmöte. 
 

6. Att få till en utsiktsplats på vattentornet kräver mycket pengar och olika tillstånd. Vi 
behöver söka Leader-bidrag med tonvikt på besöksändamål. Planer för ekonomi, 
ansvar, underhåll med mera krävs, vilket örådet kommer att fördjupa sig i. 
 

7. För att få LONA-bidrag till röjning av Söö-dammen behöver vi via kommunen skicka in 
ansökan före den 1 dec. Ändamålet är att värna om salamandrar och fågelliv. 
 

8. Arbetet med att göra en hembygdsinventering av hus och båtar har startat. Sex personer 
ingår i arbetsgruppen, som har haft två möten. Då det redan finns en hel del material om 
fiske och båtar har man koncentrerat sig på att samla information om de ca 50 hus som 
byggdes före 1930. Frågeformulär har gått ut till berörda fastighetsägare. Arbetet 
kommer att utvecklas över tid; hur det ska presenteras bestäms längre fram men 
avrapporteras på örådsmötena.  
 

9. På sedvanligt sätt görs ett utskick i mitten av december där örådet ber om förslag till 
utmärkelsen Årets Fotö-bo samt inbetalning av medlemsavgiften. Information även på 
facebook och hemsidan.  
 

10. Årsmötet bestämdes till den 29 feb 2020 kl 15.00. Filmförevisningen förra året var 
mycket uppskattad. Då det finns ytterligare filmmaterial om fisket på Fotö för ca 60 år 
sedan försöker vi få fram detta plus någon person som kan kommentera filmen. Vi kan 
förvänta oss många deltagare och flyttar därför mötet till samlingssalen Sion. 
 



11. Information från föreningarna: 

• Hamnföreningen vill få in förslag till var ljuspunkter kan placeras för att minska risken för 
stölder och skadegörelse i hamnarna. 

• Sion har inrättat och tillsatt en administrativ tjänst.  
Ungdomsläger i Hemsedal är planerat över nyårshelgen. 

• FGIF: betonggrunden för simboden i Vivi är säkerställd med ytterligare gjutning. 

• Frågan om den nya rektorn kan utse någon att representera skolan i örådet bordläggs till 
nästa möte.  

 
12. Kommunen har meddelat att de digitala skyltarna vid Fotöbron befinner sig på 

reparation. Örådet anser dessa skyltar vara överflödiga, men för att kunna påverka att 
de inte sätts upp igen krävs ett medborgarförslag som kommunstyrelsen är tvungen att 
ta upp. Fortsättning följer.  
 

13. Det förmedlades önskemål om att montera en badstege på Sundholmen, nära 
hamninloppet. Även en bastu var önskvärd på denna plats. Hamnföreningen tar ställning 
till önskemålen.  
 

14. Batteriet i hjärtstartaren utanför Café Boa behöver bytas ut och kostar ca 2100 kr. 
Örådet köper in och installerar.  
 

15. Vid kommunens senaste möte med alla öråd hölls en workshop angående arbetsformer. 
Kommunen vill få in större frågeställningar från öråden. Man fortsätter att kalla till dessa 
gemensamma möten och har lovat att bli bättre på att besvara frågor och förslag som 
kommer direkt från medborgarna. 
 

16. Ordföranden föreslog att örådets medlemmar avnjuter ett julbord på Klåva.  
 

17. Nästa möte: tisdagen den 14 januari 2020 kl 19.00 i truckgaraget. 
 

18. Ordföranden tackade deltagarna och avslutade mötet. 
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